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Maja na wysokości 

skrzyżowań z ulicami Piłsudskiego i Dąbrowskiego w związku z budową ronda. 

Zwracam się w sprawie usprawnienia organizacji ruchu drogowego w obrębie 

ulicy 1 Maja, w szczególności na odcinku pomiędzy ulicami Piłsudskiego i 

Dąbrowskiego, w związku z trwającą budową ronda na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i 

Dąbrowskiego w Zgierzu. 

Budowa ronda, choć długo wyczekiwana i niewątpliwie potrzebna z perspektywy poprawy 

bezpieczeństwa i płynności ruchu w dłuższej perspektywie, obecnie generuje poważne 

utrudnienia komunikacyjne zarówno dla mieszkańców, jak i osób przejezdnych. Szczególnie 

dotkliwy jest brak realnej alternatywy objazdu dla kierowców chcących ominąć zakorkowany 

fragment ulicy 1 Maja. 

Zwracam uwagę, że naturalnym rozwiązaniem mogłoby być skierowanie ruchu objazdowego 

ulicą Barlickiego, która łączy ulicę Dąbrowskiego z ul. 1 Maja w bezpośrednim sąsiedztwie 

newralgicznego odcinka. Niestety, po niedawnym remoncie, ulica Barlickiego została 

przekształcona w drogę jednokierunkową, z wjazdem możliwym wyłącznie od strony ul. 

Dąbrowskiego. Uniemożliwia to wykorzystanie jej jako efektywnego objazdu w kierunku 

przeciwnym. 

W związku z powyższym wnoszę o: 

Pilne przeanalizowanie możliwości czasowej zmiany organizacji ruchu na ulicy Barlickiego 

poprzez wprowadzenie ruchu dwukierunkowego (przynajmniej tymczasowo na czas trwania 

prac budowlanych). 

Rozważenie wprowadzenia dodatkowego oznakowania kierującego ruchem objazdowym, 

które mogłoby usprawnić przepływ pojazdów i ograniczyć zatory. 

Przekazanie mieszkańcom rzetelnej informacji o planowanych działaniach oraz 

przewidywanym czasie trwania utrudnień związanych z budową ronda. 

Proszę o potraktowanie sprawy jako pilnej z uwagi na rosnące niezadowolenie mieszkańców 

oraz pogłębiające się problemy komunikacyjne w tej części miasta. 

Z poważaniem, 

Piotr Matuszewski 


